List of Certified Products 申請驗證產品一覽表

- The Organic Product Profile sheet and a current production flow chart are required for each products.
 - 每一項要申請驗證的產品需同時附上有機產品原料明細表及生產流程圖。
- List all certified products. Different specifications of one product shall be separate listed.
 - 已通過業者請列出所有通過驗證產品之相關資料,同品名若含不同規格均須逐項列出。

Product name 品名	Sales unit weight or volume 販售單位重量 或容積	Certification Scope 驗證範圍 (見附表說明)	Standard Applied 申请標準 TW/USDA/EU	Certified site 驗證場所 Please fill in the name of certified site in the organic system plan 請依申請書驗證場所名稱填 寫	Please check (V) products exports under the U.S. Canada Organic Equivalency Arrangement (For NOP application only). 依USCOEA協議銷往加拿大之產品,請「V」 (僅適用於申請NOP)	Please check (V) the products produced in the past 3 years. 過去三年內有生產者,請打「V」	Remark 備註
範例:有機十穀米	900克/包	加工	TW	一廠			
有機五穀米	1公斤/包	分裝	USDA/TW	一廠、二廠	V	V	

Certification Scope驗證範圍說明:

Processing: Production procedures such as heating, drying, smoking, mixing, grinding, tableting, stirring, separation, distillation, extraction, fermentation, pickling, dehydration, shelling, mixing, grinding, tableting, stirring, separation, distillation, extraction, fermentation, pickling, dehydration, shelling, mixing, grinding, tableting, stirring, separation, distillation, extraction, fermentation, pickling, dehydration, shelling, mixing, grinding, tableting, stirring, separation, distillation, extraction, fermentation, pickling, dehydration, shelling, mixing, grinding, tableting, stirring, separation, distillation, extraction, fermentation, pickling, dehydration, shelling, mixing, grinding, tableting, stirring, separation, distillation, extraction, fermentation, pickling, dehydration, shelling, mixing, separation, distillation, extraction, fermentation, pickling, dehydration, shelling, stirring, separation, distillation, stirring, separation, distillation, stirring, separation, distillation, stirring, separation, distillation, stirring, separation, stirring, separation, stirring, stirring, separation, stirring, s organic raw materials, or other processes sufficient to change the physical or chemical characteristics or capable of substantially transforming the original product.

加工:對有機原料進行加熱、乾燥、燻製、混合、研磨、製錠、攪拌、分離、蒸餾、抽出、發酵、醃漬、脫水、脫殼、碾製、冷凍或其他足以改變原產品理化性質或具實質轉型之製造程序。

(_) Packaging: Selection, washing, cutting, or packaging of organic raw materials that do not change the physical or chemical characteristics of the original product.

分裝:對有機原料進行選別、洗淨、分切等作業,其過程不應改變原產品之理化性質。

(三) Distribution: Original packages or labels of an organic agricultural product and in-conversion agricultural product changed in a way that affects the organic integrity of that agricultural product.

流通:改變有機農產品及有機轉型期農產品之原包裝或原標示,致影響農產品有機完整性之過程。

Private label: Organic agricultural products or in-conversion agricultural products are entrusted to another operator in production, processing, packaging or distribution procedure by an entruster or a client. The entruster or a client is labeled as the operator of the agricultural products with information below: name, address and phone number.

自有品牌:委託農產品經營者生產、加工、分裝、流通有機或有機轉型期農產品,並以委託人或定作人資訊標示農產品經營者、地址、電話。

List of Certified Products Version: 2.0 申請驗證產品一覽表

Date of issuance: 2022/01/07